

期內主要事項 SIGNIFICANT EVENTS DURING THE PERIOD

於二零零四年四月，本集團在香港推出獨家分銷之智能電話palmOne Treo 600。

In April 2004, the Group launched exclusively distributed Smartphone palmOne Treo 600 in Hong Kong.

於二零零四年五月，本集團在中國分銷明基三頻彩色顯示相機功能移動電話S670型號。

In May 2004, the Group distributed BenQ's Tri-Band color display camera mobile phone models S670 in the PRC.

於二零零四年七月，本集團獲得諾基亞手機7610型號中國全國分銷權，並與AV Concept簽訂一項獨家分銷協議，在中國全國分銷Soul及Sign MP3音響播放器。本公司宣佈將其財政年度結算日由三月三十一日更改為十二月三十一日，以與在中國營運之主要附屬公司貫徹一致。

In July 2004, the Group obtained nationwide distribution right for Nokia's handset model 7610 in the PRC and signed an exclusive distribution agreement with AV Concept for the nationwide distribution for Soul and Sign MP3 audio players in the PRC. The Company announced to change its financial year end date from 31 March to 31 December to coincide with that of the major subsidiaries operating in the PRC.

於二零零四年八月，本集團在香港推出全球首創適用於個人數碼助理及智能電話之藍芽Stowaway鍵盤。

In August 2004, the Group launched the world first Bluetooth Stowaway Keyboard for PDAs and Smartphones in Hong Kong.

於二零零四年九月，本集團在中國分銷明基三頻彩色顯示相機功能移動電話A500及M300型號。

In September 2004, the Group distributed BenQ's Tri-Band color display camera mobile phone models A500 and M300 in the PRC.

於二零零四年十月，本集團獲得諾基亞手機3220型號中國全國分銷權，並在香港推出智能電話O₂ xda IIs。

In October 2004, the Group obtained nation wide distribution right for Nokia's handset model 3220 in the PRC and launched Smartphones O₂ xda IIs in Hong Kong.

於二零零四年十一月，本集團獲得諾基亞手機2600型號中國全國分銷權。本集團亦在香港推出廣受歡迎之智能電話O₂ mini xda II並在中國分銷明基三頻彩色顯示移動電話M100型號。

In November 2004, the Group obtained nation wide distribution right for Nokia's handset model 2600 in the PRC. The Group also launched the well received Smartphones O₂ mini xda II in Hong Kong and BenQ's Tri-Band color display mobile phone model M100 in the PRC.

於二零零四年十二月，本集團獲得諾基亞最新移動遊戲電話N-Gage QD中國全國分銷權及在中國分銷明基三頻彩色顯示MP3 130萬畫素相機功能移動電話S700型號。

In December 2004, the Group obtained nation wide distribution right for Nokia's latest mobile game phone N-Gage QD and distributed BenQ's Tri-Band color display MP3 1.3 mega-pixels camera mobile phone model S700 in the PRC.

